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VERSLAG GEBRUIKERSRAAD VRIJDAG 26 JUNI 2020 

Vzw de Korenbloem 
Pieter de Conincklaan 12 
8500 Kortrijk 
056/26 01 01 
OR: BE  0418-825-412 
RPR: Gent afdeling Kortrijk 
info@dekorenbloem.net 
www.dekorenbloem.net 
 
Aanwezig: Helena Vancoetsem, Mia Trève, Francine Lievrouw, Simonne De Moor, Cecile Leenaert, 
Denise Leplae, Roger Verschuere, Karel Bossuyt, Lou Schaffler, Marie Ghislain Vanneste, Roger 
Wattiez, Julien Vandendorpe, Anny Stock, Agnes Deconinck, Jozefina Folens, Cecile Debrabandere, 
Yvonne Florin, Germaine Goemaere, Lena Plets, Paula Plets, Jeanne Raveyts, Lothaire Desouter, 
Frieda Denecker, Erna Mullie, André Verschoore, Jenny D’Haene, Suzanna Vincquier, Simonne Soens, 
Dirk Vandevelde, Laurette Verfaillie, Marie-Louise Meire, Julie Cokelaere (woonassistente). 

Verontschuldigd: Viviane Moreel, Godelieve Kaesemans 

 

1. Verwelkoming en goedkeuring vorig verslag 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.  

 

2. Evaluatie vorige activiteiten 

 

Omwille van de coronamaatregelen werd de gebruikersraad van 19 maart 2020 
geannuleerd. De voorbije activiteiten van januari tot juni worden nu geëvalueerd. 
 

- 10/01: Nieuwjaarsreceptie. De receptie was zoals elk jaar zeer verzorgd. Er 
waren geen opmerkingen. 
 

- 14/01: Optreden madame Zaza. Het optreden was heel aangenaam om te zien. 
Het was een spektakel van muziek en dans met schitterende kostuums. Het 
enige nadeel was dat het een lange namiddag was. We hopen dat we volgend 
jaar opnieuw uitgenodigd worden. 

 
- 29/01: Pannenkoekenslag. Er was weinig opkomst vanuit de 

assistentiewoningen ondanks het feit dat het doorging in de Roose. Er is geen 
specifieke reden hiervoor. Enkele bewoners waren verhinderd. Deze activiteit 
mag in de toekomst zeker nog georganiseerd worden. 
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- 13/02: Film Vief Kortrijk. De Vlaamse film ‘All of us’ werd getoond. Het was 

een verhaal over een dame die de diagnose kanker krijgt. Het was een heel 
trieste film. Voor veel mensen was het confronterend en niet ontspannend. Dit 
werd doorgegeven aan Vief Kortrijk. De vraag van de bewoners is om eens een 
komische film te zien. Julie doet het voorstel om eens een filmnamiddag te 
organiseren in de Roose. Bewoners die een goede film kunnen aanraden 
mogen dit doorgeven aan Julie. 

 
- 04/03: Wijndegustatie. De commentaren waren zeer lovend. De uiteenzetting 

was heel interessant. De presentatie was aangenaam en leerrijk. De wijnen en 
kazen die we proefden waren heel lekker. Deze activiteit mag zeker opnieuw 
georganiseerd worden. Deze activiteit is niet goedkoop omwille hiervan zou er 
eventueel in de toekomst samen gewerkt worden met de Villa. 

 
- 16/03: Optreden Marc Dex in de Lange Munte (geannuleerd) 

 
- 16/03: Kledijverkoop Senior Fashion (geannuleerd) 

 

3. Voorbereiding komende activiteiten 

 
Voor de komende activiteiten dienen we rekening te houden met de maatregelen die 
genomen worden in het kader van covid-19. Julie wordt hierover geïnformeerd door 
het Agentschap voor zorg en gezondheid. Zij volgt dit nauwgezet op en informeert de 
bewoners hieromtrent in de toekomst. 
 
Voorlopig wordt er ingezet op activiteiten die mogelijk zijn met de nodige afstand. 
 
Donderdag 2 juli: Fotoshoot 
 
Julie bevraagt de bewoners welke activiteiten zij nog graag zouden hebben in het 
najaar. Volgende voorstellen komen aan bod:  

- Ijsfestijn, restaurantbezoek, ontbijtbuffet, pensioenviering Arlette, 
filmnamiddag. 

 
Julie bespreekt met de directie of activiteiten met eten al toegelaten zijn. Indien dit 
mag zou het ijsfestijn zeker deze zomer nog ingepland worden. Het restaurantbezoek 
kan doorgaan mits een beperking van 10 personen. Indien er een grote opkomst is 
kunnen er 2 data voorzien worden. Voorstellen van restaurants zijn: De Neerbeek en 
de Vlasblomme. Julie informeert en laat nog iets weten. 
 
De activiteiten in het LDC De Villa zijn nog steeds uitgesteld omwille van covid-19. De 
bewoners worden geïnformeerd wanneer er opnieuw activiteiten kunnen doorgaan. 
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4. Bouwwerken De Pergola 

 
Kristof komt informatie geven over de stand van zaken over nieuwbouw de Pergola. 
Het project zit in de laatste fase van afwerking. Voor het bouwverlof wordt de 
parking nog gegoten. Er zal een circuit voorzien zijn waarbij auto’s moeten oprijden in 
de Pieter de Conincklaan en afrijden aan de Stasegemsestraat. Het zicht zal beter zijn 
om af te rijden omdat er een woning werd afgebroken. 
 
De ondergrondse parking zal 30 parkeerplaatsen tellen voor personeelsleden. Er 
wordt een verkeerslicht voorzien omdat er niet kan gekruist worden om op en af te 
rijden. Boven de grond worden er zo’n 45 tal parkeerplaatsen gemaakt voor 
bezoekers en bewoners.  
Bewoners met een fiets zullen deze in de ondergrondse parking kunnen plaatsen. 
Daar zijn er stopcontacten voorzien om een elektrische fiets op te laden. Vanuit de 
kelder van de assistentiewoningen zal men rechtstreeks naar de ondergrondse 
parking kunnen gaan. 
De fietsenberging die nu voorzien is aan de keuken zal in de loop van de tijd 
verdwijnen. 
 
Halfweg september zal dagcentrum de Pergola terug verhuizen naar de 
benedenverdieping van de nieuwbouw. Daar zullen ook 6 kamers kortverblijf 
voorzien worden. Dagcentrum het Landhuis zal dan ook terug verhuizen naar de 
witte Villa. Deze werd zowel binnen als buiten gerenoveerd. De boom voor het 
Landhuis blijft staan en hierrond zal een rondpunt gemaakt worden. 
 
Vanaf maandag 5 oktober zal woonzorgcentrum de Pergola in werking gaan. 
 
Op zondag 25 oktober zal er een opendeurdag georganiseerd worden. Personeel en 
bewoners zullen vooraf de kans krijgen om het gebouw te bezoeken. 
 
De bewoners krijgen de kans om nog enkele vragen te stellen aan Kristof. 
Men vraagt of er groen kan voorzien worden om de muur van de ondergrondse 
parking te bedekken. Kristof neemt dit mee. Hij meldt ook dat de werfcabine en het 
atelier van Gino worden afgebroken en dit alles groen wordt.  
 
Enkele bewoners vragen wanneer de terrassen van de gelijkvloers opnieuw zullen 
worden aangelegd. Kristof zal hieraan prioriteit geven zodat iedereen in de zomer op 
zijn terras kan genieten. 
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5.  Corona 

 

Tijdens de lockdown werd er een boodschappendienst opgestart. Telkens op dinsdag 
en donderdag hadden bewoners de mogelijkheid om een bestelling te ontvangen. Er 
werd hier veel beroep op gedaan. 
Sinds een 3-tal weken wordt de dienst nog 1 maal per week georganiseerd telkens op 
vrijdag. Zolang er nog beroep op gedaan wordt zal de dienst blijven bestaan. 
 
Er wordt bekeken vanaf wanneer er terug gezamenlijk kan gegeten worden in de 
Lauwer. Zolang er geen bezoek toegelaten was in het woonzorgcentrum was deze 
ruimte nodig om babbelboxen te installeren zodat bewoners zo hun familie konden 
zien. Door de versoepelingen is er bezoek mogelijk op kamer waardoor de 
babbelboxen deze week werden afgebroken. Ondertussen wordt er gekeken hoeveel 
mensen zullen kunnen zitten om te eten. Er zullen enkele voorwaarden zijn waaraan 
bewoners zich zullen moeten houden. Er zullen geen vaste plaatsen zijn, tafels en 
stoelen moeten op dezelfde plaats blijven staan, geen mogelijkheid om een aperitief 
te nemen. Bewoners moeten via het onthaal binnenkomen. De deuren zullen 
geopend worden tussen 11u45 en 12u. Julie deed een bevraging wie wil komen eten 
en wie liever nog wat wil wachten. Een 20-tal mensen zou graag opnieuw in de 
Lauwer eten. Julie houdt iedereen op de hoogte wat de mogelijkheden zullen zijn. 
Vermoedelijk zal er vanaf 1 juli in de Lauwer gegeten kunnen worden. Volgende week 
maandag volgt er meer informatie. 
 
Het poetspersoneel vraagt om nog steeds voldoende afstand te houden (1,5m) 
wanneer zij langskomen. Indien mogelijk vragen zij om telkens in een andere ruimte 
binnen de flat plaats te nemen of wie wil de flat te verlaten. 
 

6.Varia 

 

We mochten de voorbije maanden enkele nieuwe bewoners verwelkomen: 

 

o In flat 360: Godelieve Kaesemans  

o In flat 151: Daniël Vanneste en Nicole Vangheluwe 

o In flat 354: Bernadette Grillet 

o In flat 356: Georges De Waele  

o Flat 255 zal deze zomer ook nog opnieuw verhuurd worden. 
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- Tijdens de lockdown werd er heel veel medicatie besteld door Julie en Katrien 
voor de flatbewoners. Van hieruit werd er beslist dat iedereen een document 
dient te ondertekenen dat hij/zij akkoord gaat met deze bestelling. Wie kan 
tekent het document op het einde van de vergadering. 

 
- Vanuit het poetspersoneel kwam het voorstel om de gangen binnen de flats 

wat op te fleuren. Julie bespreekt dit met de bewoners. Er is hier geen nood 
aan momenteel. 

 
- Op vraag van de flatbewoners werd er opnieuw een hometrainer in de 

kinezaal op de derde verdieping. Julie polst naar de bevindingen. De 
hometrainer is ouderwets, niet stabiel, niet aangepast aan de noden. Het 
andere materiaal dat er staat zouden bewoners ook graag gebruiken maar ze 
weten niet hoe het werkt. Julie doet navraag of er informatiebladen kunnen 
opgehangen worden. Ze bespreekt ook met de directie of er een nieuwe 
hometrainer kan aangekocht worden. 

 
- De vraag komt wanneer er opnieuw lichaamsbeweging zal doorgaan. Tijdens 

de vakantie is er sowieso nooit lichaamsbeweging. Julie doet navraag of er 
opnieuw opgestart wordt in september. 

 
-  Katrien gaat in verlof de eerste 3 weken van juli. Julie zal hier dan fulltime 

aanwezig zijn. Julie gaat in verlof van eind juli tot halfweg augustus. 

Gedurende die periode kan iedereen beroep doen op Katrien. 

 

- Tijdens de verlof periode zullen er opnieuw jobstudenten ingeschakeld worden 

gelieve hiermee rekening te houden. 
 

 

Verslag: Julie Cokelaere (woonassistente) 

 
 

Volgende vergadering: Donderdag 24 september 2020 om 10u30. 
 

 
 
 
 


